

2024年3至6月游泳隊訓練詳情

為提供學生有益課外活動，提倡體育訓練，游泳隊現招收有興趣及有能力的學生加入。參加游泳訓練學生須符合下列資格：

一至三年級	能以自由泳游畢 100 米或以上 及 背泳 或 蛙泳游畢 50 米或以上
四至六年級	能以自由泳游畢 100 米或以上 及 背泳 及 蛙泳游畢 50 米或以上

參加游泳隊之學生必須出席訓練，詳情如下：（家長可在看台免費觀看上課情況）

日期	星期	時間	地點	全期費用
2,9,16,23,30/3 6,13,20,27/4 4,11,18,25/5 1,8,15,22,29/6/2024	六	5:00pm – 7:00pm 【每節\$130/2小時】	灣仔游泳池 （專用泳線）【灣仔港灣道27號】	\$2,340 （共十八節）

集合：訓練開始前 **15分鐘** 在泳池正門入口處前集合

解散：約訓練完結後 **10分鐘** 在泳池正門入口處前 **自行解散離開**

* 游泳隊每年進行三次測試，分別於4月、8月及12月進行。

- 4月、8月及12月測試成績達標準及出席率達80%或以上者，經教練推薦，可正式加入泳天游泳隊接受更高層次游泳訓練。
- 8月測試成績表現優異的學生，會推薦參加9月舉行之校內選拔試；而校內選拔試表現被評定合資格者可代表學校參加10月下旬之港西區小學校際游泳比賽。

備註

1. 學員必須準時於上課前 **15分鐘** 到達泳池正門入口處前集合，**遲到者作曠課論**。〈為免影響其他學員之學習進度，以及保障其他學員之人身安全，負責教練將**不會**另行往泳池入口處帶領遲到之學員進場。〉
2. 各學員必須於每節訓練後隨教練離開泳池到泳池正門入口處前自行解散離開。
3. 泳會有權拒絕任何泳班開班後提交之報名（即插班報名），如泳會接受該報名，學員亦必須繳付全期泳班費用。
4. 各隊員不論因病或任何個人理由缺席，一律不設補課。
5. 如遇天文台於上課日預報發出8號颱風訊號情況；又或天文台於上課前2小時內發出8號或以上颱風訊號或黑色暴雨警告（詳情可瀏覽泳會網頁 www.wtsc.com.hk）。當天訓練將予取消，不設補課。
6. 如報名不成功或訓練被泳會取消，泳會將按學員意願處理已繳費用。如學員要求退費，泳會將於所報學泳班開班後30個工作天內以支票形式郵寄至學員填寫於報名表上之地址。
7. 第一節將進行測試，被評定未達參加資格者將被終止訓練，泳會將安排學員轉往合適之游泳訓練班訓練，學員須繳付當中產生的費用差額。如轉班導致出現學員多繳費用，泳會將按學員意願處理。如學員不滿意轉班安排，可要求退班，而已繳費用將會先扣取已完成之堂費，並於30個工作天內以支票形式郵寄至學員填寫於報名表上之地址。
8. 如遇特別情況，泳會保留更改泳班原定教練、上課時間及地點之權利。
9. 泳會將為所有校隊預備組的新學員免費提供泳帽乙頂，學員均可以以一換一形式免費替換已損毀之泳帽（不包括人為損毀之泳帽），遺失泳帽後補領泳帽之費用為\$30（按次收費）。
10. 與本校協辦之泳天游泳會有限公司地址：**香港北角英皇道250號北角城中心1205室**（地鐵炮台山站B出口右轉步行數分鐘）。如有任何查詢，請於辦公時間內致電2512-2793與泳天職員聯絡。

報名方法

有興趣參與學校游泳隊訓練之學生，請填妥下列**報名表連同費用**【費用請以劃線支票（抬頭：泳天游泳會有限公司）支票背面必須寫上學生姓名、班別及聯絡電話，並註明【游泳隊】於**2024年2月16日（星期五）**或以前交回泳天總辦事處（地址：北角英皇道250號北角城中心1205室）。

此致

各學生/學生家長

二零二四年一月二十二日

泳天游泳會有限公司 謹啟

游泳隊報名表

訓練日期：2024年3月2日至2024年6月29日

學生姓名：（中文）_____（英文）_____ 性別：女

出生日期：_____年____月____日 年齡：_____ 就讀學校：_____ 班別_____

聯絡電話：（母親）_____（父親）_____（可接收SMS（短訊）之電話號碼）_____

住址：（地區，如：大圍）_____（地址）_____

電郵地址：_____

家長/監護人姓名：_____ 家長/監護人簽署：_____ 日期：_____

CA	<input type="checkbox"/> 原班舊生/\$	by C/TR/CQ(# - dd D/ M)collected by	on	D/ M
WT	Input by :	Remarks :	\$ rec'd :	R fm on D/ M

Mar – Jun 2024 Swimming Team Training Schedule

Aims to provide a healthy activity and promotion on swimming training, Swimming Team is now recruiting team members, the basic requirements are as follows:

P. 1 to P. 3	Being able to swim freestyle 100m or more, backstroke or breaststroke 50m or more
P. 4 to P. 6	Being able to swim freestyle 100m or more, backstroke and breaststroke 50m or more

Schedule are as follows: (Parents are welcome to observe the class at spectator stand)

Date	Day	Time	Venue	Fee
2,9,16,23,30/3 6,13,20,27/4 4,11,18,25/5 1,8,15,22,29/6/2024	Sat	5:00pm – 7:00pm (\$130 / 2 hours)	Wan Chai Swimming Pool (specific lanes) (27 Harbour Road, Wan Chai, Hong Kong)	\$2,340 (18 sessions)

Meeting Place	Arrive at the swimming pool main entrance 15mins prior to the start of lessons
Dismiss Place	10mins after the end of lessons at the swimming pool main entrance

*Regular Tests for the Swimming Team will be carried out in April, August and December.
 ● Student who achieve the swimming ability test with 80% attendance record or above, with coach recommendation, will be promoted to Win Tin Swimming Club for advance level training.
 ● Student will be recommended to participate the pre-competition ability test in August, selected student will represent to take part in the Hong Kong West Area Inter-Primary School Swimming Competition.

Remarks:	1. Please report at the pool entrance 15 minutes prior to the class according to the date and time in the time table, our staff will escort the students to the swimming pool. Students who are late will be defined as absent, make-up class is not allowed. 2. At the end of lessons students must follow coach in leaving the swimming pool and be dismissed at the swimming pool main entrance. 3. Students need to pay full course amount even if joining the course after the first lesson. We reserve the right to reject the application. 4. No make-up class will be arranged for sick leave and casual leave. 5. If Typhoon Signal No.8 or above / Black Rainstorm Warning Signal is hoisted or announcement is made by the Hong Kong observatory that Typhoon Signal No.8 or above / Black Rainstorm Warning Signal is likely to be hoisted 2 hours before the course (details please refer to Win Tin website, www.wtsc.com.hk), the class will be canceled, no make-up class will be arranged. 6. If the application is failed, we will follow the student's instruction to hold the payment or make a refund, if a refund is needed, a check will mail to the address shown on the application form within 30days after the course commences. 7. If the student's standard is not suitable, our coach will suggest transfer to a suitable course. Student have to pay the difference occurred. If a surplus is occurred, we will follow the student's instruction to hold the balance or make a refund. If the transfer arrangement is not agreed, student can choose to withdraw the course, a check (balance) will mail to the address shown on the application form within 30days after the course commences. 8. Under the specific circumstances, Win Tin reserves the right on coach arrangement, class schedule or class location. 9. All new students are entitled to have ONE complimentary swim cap, and could be replace in 1 by 1 basic for damage cap (man-caused damage is not included). A \$30 per swim cap fee will charge for LOST REPLACEMENT. 10. Address of Win Tin Swimming Club Limited: Room 1205, Fortress Tower, No. 250, King's Road, North Point, Hong Kong (right turn for about 5minutes walk from Exit B of Fortress Hill MTR station); For enquiry, please call 2512-2793.
----------	--

Procedures	Interested and qualified students please fill in the following reply-slip make a check payable to " Win Tin Swimming Club Ltd ", please write down at the back of the check (1) the student name, (2) contact number, (3) class number and please mark down Swimming Team. <u>Please submit the check or bank deposit receipt together with the application form to Win Tin office at Room 1205, Fortress Tower, 250 King's Road, North Point, HK on or before 16/2/2024(Fri).</u>
------------	---

Regards.

Win Tin Swimming Club Limited
 22nd January 2024

Swimming Team Application Form

Training Date : 2/3/2024 – 29/6/2024

Name: _____ (CHI) _____ (ENG) Gender: **Female**

Date of Birth : _____ Y _____ M _____ D Age: _____ Attending School: _____ : Class _____

Mobile(Mother) _____ (Father) _____ (Mobile for SMS) _____

Address: (District, i.e. HK West) _____ (Address) _____

Email: _____

Name of

Signature of

Parents/Guardian: _____

Parents/Guardian: _____

Date: _____

CA	<input type="checkbox"/> Old student/ \$	by C/TR/CQ(#	-	dd	D/	M)	collected by	on	D/	M
WT	Input by :	Remarks :	\$ rec'd :	R fm	on	D/	M				